

# Mötesprotokoll styrIT 23/24

Tid och datum: 17:00 2023-11-03

## Närvarande

styrIT

- *Ordförande:* Carl Toreborg
- *Vice ordförande:* Ida Dahl
- *Kassör:* Jennifer Hallberg
- *SAMO:* Samael Pooyan
- *Sekreterare:* Felix Bjerhem Aronsson
- *PR:* Erik Persson
- *Lokalansvarig:* Victor Hui

## Mötets ordförande

Carl Toreborg

## Mötets sekreterare

Felix Bjerhem Aronsson

## Justerare

Ida Dahl

Erik Persson

## Övriga mötesdeltagare

Ida-Tea Alpackasson

Hind Mansour

---

## Mötet öppnas 17:05

Vad har hänt sedan förra mötet?

- KU
- PL-Möte

Den kommande veckan:

- Workshop
- SEF
- NU
- SU
- Dag med styrIT

Diskussioner:

- **digIT utökad budget för 1 tillfälle**
  - *Bakgrund:*

- *digIT undrar ifall de kan lägga 300 kr/pers på Prison Island men att sedan lägga 150 kr/pers på mat för kvällen, då totalt 450 kr/pers på detta tillfälle.*
- *Diskussion:*
  - Det är lite upp till dem om de använder pengarna nu eller inte.
  - Det är ju inte som att vi godkänner att de går över budget, så det spelar inte så stor roll.
- **Beslut: Enhälligt godkänt.**
- **Öppna F-rum**
  - *Bakgrund:*
    - *Det har varit lite incidenter på senaste gällande F-rum och ansvar. Folk blir insläppta och sedan är det inte någon som har koll på att faktiskt städa/ha koll på vilka som är där inne. Det har lett till lite irritation mellan kommittéer samt att folk som inte ska vara där inne är där inne ensamma.*
  - *Diskussion:*
    - Det har hänt flertalet gånger, och det borde vi försöka blir bättre på att fixa.
    - Känns som att många missar att den som öppnar F-rum är ansvarig fram tills det stängs.
      - Eller att någon annan med F-rum access tar över.
    - Det kan vara värt att påminna om på ett ordförandemöte.
  - **Beslut: Tas upp på ett kommande ordförandemöte.**
- **Passkeys för google workspace**
  - *Bakgrund:*
    - *Google har börjat med Passkeys för sina tjänster, och funderar på om det är något vi skulle vilja migrera till. Det är dock i beta stadie just nu, så det är värt att diskutera.*
    - *Mer om passkeys går att läsa om här:  
<https://blog.google/inside-google/googlers/ask-a-techspert/how-passkeys-work/>*
  - *Diskussion:*
    - Det gör det enklare att logga in (efter man loggat in en gång redan)
    - Google säger att det är säkrare, vilket det verkar vara baserat på hur det funkar.

- Appliceras det för alla, eller öppnar det bara upp så man kan använda det?
  - Det bara öppnar så man kan använda det.
  - Det känns som att de som vill borde få göra det.
- **Beslut: Vi aktiverar Passkeys för google workspace**

- **Bitwarden för lösenord**

- *Bakgrund:*
  - *Det är inte den bästa IT-säkerheten på sektionen när det kommer till lösenord. Det är vanligt att man bara samlar lösenord i google sheets eller liknande, trots att digIT hostar en lösenordshanterare på bitwarden.chalmers.it som skulle kunna användas.*

*Det känns som att det är något vi kan kolla på för att uppmana samtliga att byta till, och diskutera för och nackdelar med att göra.*
- *Diskussion:*
  - Det känns väldigt rimligt att kolla på.
  - Just nu är det lite administrativ börda för att lägga till folk. Kanske går att automatiskt tillåta konton med chalmers.it domäner?
  - Kräver lite samarbete med digIT
- **Beslut: Vi kollar vidare på hur detta ska lösas snyggt tillsammans med digIT.**

- **Skyddsronder Lindholmen**

- *Bakgrund:*
  - *Vi har tyvärr dålig koll på The Cloud och nu med skyddsronden så gick Yoggi. Det kan vara bra att diskutera hur vi ska sköta det framöver, nu när vi har Cloudlords osv.*
- *Diskussion:*
  - Kan vara värt att lägga det på Cloudlords som faktiskt är på The Cloud.
    - De har faktiskt kontakt med de lokalerna.
    - Vi kan ta upp det med dem.
  - Värt att ha med någon i Cloudlords, precis som ordförande i P.R.I.T. var med för Hubben.
- **Beslut: Vi kollar med Cloudlords om vad de tycker**

- **ValleB restriktioner på att söka annat**

- *Bakgrund:*

- *Just nu kan valleB inte söka något annat medan de sitter som ValleB vilket gör att det blir färre som söker och dessutom är det väldigt tråkigt. Det kan finnas bättre sätt att lösa det på.*
- *Diskussion:*
  - Spontant känns det som att vi skulle vinna mer än vad vi förlorar på det.
  - Det kan öppna upp för problem
    - Tycker dock att vi kan lita på våra kommittéer.
    - Vi har mycket tillit till sektionens möten ifall det skulle uppstå.
  - Om vi gör något måste KL godkänna det, då det är en stadgeändring.
- **Beslut: Vi kollar på att göra en proposition och skickar in till KL för godkännande.**

- **Kväll för nya studenter**

- *Bakgrund:*
  - *På senaste PL-mötet så kom det upp att det har börjat 6 st nya studenter på programmet. Vi diskuterade hur vi skulle kunna integrera dem i sektionen på ett bra sätt. Ett förslag som kom upp var att ha en kväll på typ JA där vi kan berätta lite om IT sektionen.*
- *Diskussion:*
  - Om det ska göras så bör det ske ganska omgående.
  - Det känns som att det är en bra idé.
- **Beslut: Vi anordnar en träff för att introducera de nya studenterna till IT sektionen.**

## Äskningar:

- FikIT äppelkaka (*se bilaga*)
  - **Beslut: Godkänd**
  - *Motivering/Diskussion*
    - *Det är gott.*
    - *Det är inte mycket pengar.*

**Mötet avslutas 20:52**



---

**Förste justerare  
Ida Dahl**



---

**Andre justerare  
Erik Persson**



## Sökande

För- och efternamn på den sökande eller kommitté-/föreningsnamn om äskningen kommer från ett organ inom sektionen.

Namn: ..... FikIT \_\_\_\_\_

## Ansvarig för äskningen

Namn: ..... Erik Persson \_\_\_\_\_

Telefon: ... 0706649794 \_\_\_\_\_

Mail: ..... erperss@chalmers.it \_\_\_\_\_

## Motivering

Vi i FikIT vill baka god äppelkaka till våra kära studenter dels för att fira äppelkakans dag, och dels för att ge dem lite motivation i fredagsplugget.

Baserat på tidigare bak vi haft uppskattar vi att baka till cirka 70 personer och att detta då kommer att kosta runt 500kr



---

Titel	2023-11-03 -- Signering
Filnamn	2023-11-03-full.pdf
Dokument-ID	cc8e20e0750b380622e8d3e1192296ef8d8100ee
Granskningsloggens datumformat	MM / DD / YYYY
Status	● Underskriven

---

## Dokumenthistorik

 SKICKAT	<b>12 / 03 / 2023</b> 10:26:50 UTC	Skickat för underskrift till Ida Dahl (ide@chalmers.it), Erik Persson (goken@chalmers.it) and Jennifer Hallberg (pixie@chalmers.it) från felixbj@chalmers.it IP: 81.234.109.150
 VISAT	<b>12 / 03 / 2023</b> 10:34:22 UTC	Visats av Erik Persson (goken@chalmers.it) IP: 95.193.100.13
 UNDERTECKNAT	<b>12 / 03 / 2023</b> 10:34:46 UTC	Underskrivet av Erik Persson (goken@chalmers.it) IP: 95.193.100.13
 VISAT	<b>12 / 03 / 2023</b> 14:40:56 UTC	Visats av Jennifer Hallberg (pixie@chalmers.it) IP: 158.174.17.239
 UNDERTECKNAT	<b>12 / 03 / 2023</b> 14:41:23 UTC	Underskrivet av Jennifer Hallberg (pixie@chalmers.it) IP: 158.174.17.239



Titel	2023-11-03 -- Signering
Filnamn	2023-11-03-full.pdf
Dokument-ID	cc8e20e0750b380622e8d3e1192296ef8d8100ee
Granskningsloggens datumformat	MM / DD / YYYY
Status	● Underskriven

---

## Dokumenthistorik

 VISAT	<b>12 / 07 / 2023</b> 11:02:02 UTC	Visats av Ida Dahl (ide@chalmers.it) IP: 129.16.31.29
 UNDERTECKNAT	<b>12 / 07 / 2023</b> 11:10:35 UTC	Underskrivet av Ida Dahl (ide@chalmers.it) IP: 129.16.31.29
 SLUTFÖRT	<b>12 / 07 / 2023</b> 11:10:35 UTC	Dokumentet är klart.